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                    Verslag vergadering Seniorenadviesraad                          

23 februari 2023 
 

 

 

Aanwezig: 
 

Ward Kennes   Burgemeester Kasterlee 

Adriaensen  Sumati   Schepen voor Welzijn, Senioren, Gezin 

Voorzitter Bijzonder Comité voor Sociale Dienst 

Crosenski Hélène  Okra Lichtaart (voorzitter) 

Geerts Hilde              Okra Tielen, onafhankelijke  
Smets Jef   Okra Kasterlee (ondervoorzitter -clubverantwoordelijk -dansleider) 

Smolderen Nieke  Okra Tielen, onafhankelijke 

Vercauteren Bart  Seniorenconsulent 

Verboven Ria   Neos, onafhankelijke 
 

Afwezig: 
 

Vanagt Ludo   Onafhankelijke 

Vissers Gerard   Radio Lichtaart, onafhankelijke 

_____________________________________________________________________________________________________________________ 
 

Dagorde: 

 1)   Verwelkoming en goedkeuring vorig verslag. 

 2)   Advies beweegtoestellen 

 3)   Vonk 3 - Buurtgerichte zorg  

 4)   Bib aan huis   

 5)   Veel mensen maken zich zorgen over de energiecrisis 

 6)   Varia:  

• Vuilbakje op wc 

• Geldautomaten 

• Podia in het Ligahof Lichtaart 

• Volgende vergaderdata 
  

De voorzitter verwelkomt iedereen op deze vergadering. 
 

1. Goedkeuring verslag van 26 - 02 - 2023 

➢ Het verslag werd via email en op de vergadering goedgekeurd. 

➢ Zodra je het verslag aankrijgt kan je, indien er nog andere aanpassingen nodig zijn, deze 

schriftelijk melden via riaverboven@telenet.be of indien je internet niet werkt via een  

 Sms 0479 45 99 53 Het verslag zal dan nog worden aangepast. 
 

2. Advies beweegtoestellen  
 

We feliciteren het gemeentebestuur met de goedkeuring om de beweegtoestellen in onze 

gemeenten te plaatsen! In 2023 in Tielen en de volgende in 2024 in Lichtaart of Kasterlee beloofde 

de burgemeester. Hier zijn enkele adviezen om ervoor te zorgen dat de plaatsing van de 

beweegtoestellen een succes wordt: 

• Betrek de verenigingen en andere belanghebbenden in het besluitvormingsproces. Het is be-

langrijk om hun input te verzamelen en ervoor te zorgen dat de beweegtoestellen geen nega-

tieve invloed heeft op hun activiteiten. Overleg met hen over de locatie en het tijdstip van 

plaatsing. 

• Kies een veilige en toegankelijke locatie. De beweegtoestellen moeten gemakkelijk toeganke-

lijk zijn voor mensen van alle leeftijden en condities, inclusief mensen met een beperking.  

      Kies een locatie met voldoende ruimte en zorg voor goede verlichting en zichtbaarheid. 

• Zorg voor een goede installatie en onderhoud. Laat de beweegtoestellen installeren door profes-

sionele installateurs en zorg voor regelmatig onderhoud. Zorg er ook voor dat de instructies 

voor het gebruik van de beweegtoestellen duidelijk zijn aangegeven. 

• Laat mensen weten dat het beweegtoestel beschikbaar is en promoot het gebruik ervan.  

      Gebruik sociale media, flyers en andere marketingkanalen om mensen aan te moedigen om de  

      beweegtoestellen te gebruiken. 
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Als de Gemeenteraad deze adviezen opvolgt, zullen de beweegtoestellen een waardevolle 

toevoeging zijn aan onze gemeenschap en zal het bijdragen aan het bevorderen van de gezondheid 

en het welzijn van onze inwoners. Dankjewel!  
 

3. Vonk 3 - Buurtgerichte zorg 
 

Het is geweldig om te zien dat er in Tielen gewerkt wordt aan een project voor Buurtgerichte Zorg 

en dat de samenwerking met de hogeschool Thomas More van Geel wordt gezocht.  
 

• Ze creëren een duidelijke visie en doelstellingen. Het is belangrijk om een heldere visie en 

doelstellingen te hebben die door alle betrokken partijen worden gedeeld. Dit zal helpen om 

een gemeenschappelijk begrip te creëren en ervoor te zorgen dat alle activiteiten gericht zijn 

op het behalen van de gestelde doelen. 

• Ze betrekken de gemeenschap en belanghebbenden bij het project. Zoals aangegeven is intern 

en extern draagvlak van essentieel belang voor het succes van het project. Ze trachten ervoor 

dat alle relevante belanghebbenden op de hoogte zijn van het project, en betrekken ze bij de 

planning en uitvoering ervan. Zo komt er 29 maart 2023 een infomoment waar het project 

wordt voorgesteld zodat de Tielenaars het leren kennen. 

• Het is belangrijk om een grondige analyse uit te voeren van de behoeften en ervaringen van de 

gemeenschap. Daarom is het belangrijk voor het project om zowel kwantitatieve gegevens (zo-

als statistieken over de leeftijd en de bevolkingssamenstelling) als van kwalitatieve gegevens 

(zoals ervaringen en meningen van de gemeenschap) te verzamelen. 

• Ook communiceren is een belangrijk item dat op een duidelijke en effectieve manier zal ge-

beuren. Maar zorg ervoor dat alle communicatie over het project helder en begrijpelijk is voor 

alle betrokkenen. Gebruik daarom verschillende kanalen, zoals sociale media, flyers en bijeen-

komsten, om de gemeenschap op de hoogte te houden van de ontwikkelingen van het project.   

      Zo komt er op 29 maart 2023 een infomoment waar het project wordt voorgesteld zodat de  

      Tielenaars het leren kennen. De flyers zijn reeds gemaakt en worden bezorgd aan de 3 Okra’s  

      om in hun ledenboekje te plaatsen. Ook de burgemeester heeft een korte beschrijving van het  

       project beloofd aan de voorzitters Okra zodat ze hun leden op de hoogte kunnen brengen. 

• Zorg dat je flexibel werkt en indien nodig pas je dan aan. Het is belangrijk om open te staan 

voor feedback en suggesties van de gemeenschap en daarop te reageren. Daardoor is de in 

april voorziene specifieke gesprek face in het Margrietje een goede planning. De werkgroep 

moet bereid zijn om veranderingen aan te brengen in het project om tegemoet te komen aan de 

behoeften en wensen van de gemeenschap. Veel succes met het project! 
 

4. Bib aan huis   

• Het doel van dit initiatief is om boeken van de bibliotheek bij mensen thuis te bezorgen. Dit 

wordt gedaan door vrijwilligers die met de mensen praten om hun leesinteresses te ontdekken 

en om boeken aan te bevelen voor hun volgende leeservaring. Het sociale aspect van het 

uitlenen van boeken is ook belangrijk. 

• Helaas zijn veel ouderen teleurgesteld dat het bibliotheekcafé is afgeschaft. Er is nu alleen in 

Lichtaart op vrijdagochtend een praatmoment met koffie. In 2022 is hierover gediscussieerd en 

vooral de bibliothecarissen vonden dat er te veel lawaai was in de bibliotheek om rustig de 

krant te kunnen lezen of een boek in te kijken. Het storende element heeft geleid tot een 

negatief advies en dus is het bibliotheekcafé afgeschaft. 

• Er wordt gekeken naar de mogelijkheid om meer ontmoetingsplekken te creëren tijdens de 

openingstijden van de bibliotheek. Hartendrie zoekt nog naar locaties en dagen om de etentjes 

te starten. Lichtaart zal het OC worden en in Tielen het Margrietje. 
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5. Veel mensen maken zich zorgen over de energiecrisis  
   

Het is begrijpelijk dat veel mensen zich zorgen maken over de energiecrisis en hoe ze hun 

energierekeningen betaalbaar kunnen houden. Het is goed om te horen dat er hulp beschikbaar is in 

het sociaal huis bij de Seniorenconsulent voor diegenen die moeite hebben met het aanvragen van 

een energiepremie. Het doorverwijzen van mensen naar de gemeentelijke energieconsulent kan ook 

een goede oplossing zijn, omdat zij deskundige hulp kunnen bieden bij het beheren van 

energierekeningen en het vinden van manieren om energie te besparen. Het is belangrijk dat de 

nodige informatie over deze dienstverlening wordt gedeeld met relevante organisaties en raden, 

zodat degenen die het nodig hebben toegang hebben tot de juiste ondersteuning en informatie. 
 

6. Varia 
 

a) Vuilbakjes op wc 

Het is goed om te horen dat er nu vuilbakjes zijn in de vrouwentoiletten en hopelijk worden 

deze binnenkort ook geplaatst in de mannentoiletten. Het is belangrijk dat er voldoende 

vuilnisbakken aanwezig zijn op openbare plaatsen om afval op een hygiënische manier te 

kunnen weggooien. Zo kunnen verstoppingen en onhygiënische omstandigheden voorkomen 

worden. Mensen moeten zich dan ook niet schamen voor hun ongemakken, vooral bij oude 

senioren, die ze met zich meebrengen. 

b) Geldautomaten 
 

Het is belangrijk dat brandblusapparaten goed functioneren en voldoen aan de veiligheidseisen. Het 

is goed dat de apparaten regelmatig worden gecontroleerd en dat er stickers worden geplaatst als ze 

moeten worden vervangen. Het aanpassen van de sticker naar "VERVANGING" kan echter 

verwarrend zijn en het is beter om de sticker gewoon "AFGEKEURD" te laten zoals het hoort. Het 

is ook belangrijk om ervoor te zorgen dat de apparaten zo snel mogelijk worden vervangen om de 

veiligheid te waarborgen. 
 

In Tielen zijn er geen bankautomaten beschikbaar. Er is een afspraak gemaakt tussen het 

gemeentebestuur en een nieuwe firma om een bankautomaat in Tielen te plaatsen. Als de kosten te 

hoog zijn, kan het zijn dat de gemeente besluit om de automaat niet te plaatsen. In Lichtaart en 

Kasterlee hebben de banken zelf besloten om automaten te plaatsen. Er zijn echter klachten dat de  

3 automaten in Kasterlee en 2 automaten van KBC in Lichtaart naast elkaar geplaatst zijn en dat 

daardoor de buren op elkaars scherm kunnen kijken. De burgemeester zal de banken vragen om 

tussenschermen te plaatsen om dit probleem op te lossen. 
 

c) Podia in het Ligahof Lichtaart 
 

De frustraties om het opstellen en afbreken van het podia in het Ligahof kwamen ook door 

Hélène in deze vergadering ter sprake. Al geruime tijd wordt er gevraagd om de lichtere podia-

elementen die al twee jaar in het OC Lichtaart staan, terug te plaatsen in het Ligahof. Dit is tot 

ergernis van Okra Lichtaart nog niet gebeurd. De zwaardere elementen zijn moeilijk hanteerbaar 

voor ouderen en kunnen gevaarlijk zijn als ze niet goed in elkaar zijn geklikt. De burgemeester 

zal Sylvie vragen om de wissel van podia te regelen en de veiligheid te controleren. 

Bedankt Ward Kennes voor je bezorgdheid en actieve bijdrage hiervoor.  
 

 

 

Volgende vergaderdata: (in het sociaal huis Leistraat 83 te Lichtaart) 
 
 

Vrijdag 31 maart 9.30h 

Donderdag 13 april 9.30 h 

Donderdag 8 Juni 9.30 h 

Dinsdag 26 september jaarvergadering in de Domus. 
 

 

 

De secretaris Ria Verboven     De voorzitter Jef Smets       

 

 

      


